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Notulen GMR 2021 - 2022 

Locatie   : Basisschool Piet Hein 

Datum   : 9 november 2021   

Voorzitter  : Anno Pander 
Notulist   : A.Mahadew (Francis Engels i.v.m. de overdracht notuleren) 
Aanwezig  : Karin Brandenburg (dir. De Zuiderzee), Marije Dohle (ouder De Zuiderzee), Saskia Jansens (lkr. Het Podium), Manon van der Garde (ouder het Podium), 

  Janneke Zetzema (lkr. Piet Hein), Monique Wigman (ouder Piet Hein), Anno Pander (lkr. Elzenhagen en voorzitter), Edward Koldewijn (ouder Elzenhagen),  
  Yvonne Grein (lkr. De Zevensprong), Marjolein Kampschreur (ouder de Zevensprong), Suzanne de Bakker (ouder Het Gein), Nikki Chadwick (lkr. Het Gein) 

Afwezig met bericht : n.v.t. 
 

De directeur-bestuurder, Trix Derriks, schuift aan vanaf agendapunt 3, Chantal Aard (kwaliteitsmedewerker bij ABSA) bij agendapunt 7 

 Onderwerp Toelichting Actie 

 
1. 

 
Opening en welkom 
-Vooruitblik agenda 

Opening en welkom 
● De voorzitter heet iedereen welkom, in het bijzonder Asha Mahadew en Monique Wigman. 

Asha is de nieuwe bestuursondersteuner van ABSA en neemt de taak als notulist over van Francis Engels.  

Monique is ouder van de Piet Hein. 

Vooruitblik agenda 

● Bij deze vergadering ligt het accent op de (concept)-begroting 2022 en de overstap van one-tier naar two-tier besturing; 
● Chantal Aarden is de nieuwe kwaliteitsmedewerker en is online aanwezig om het kwaliteitsoverzicht toe te lichten. 

 
 

 
2. 

 
(Concept) notulen 
GMR-vergadering, 29 
september 2021 

(Concept) notulen GMR-vergadering d.d. 29 september 2021 
N.a.v. acties: 

● De openstaande actie “Contact Edward, HRM, Trix over terugdringen ziekteverzuim/”Edward neemt contact met Trix op” 

kan van de lijst. Edward kan t.z.t. tot actie over gaan; 

● Overige acties zijn uitgevoerd of in behandeling. 

 
Goedkeuring notulen: 

● De notulen van 29-09-2021 worden vastgesteld. Asha plaatst ze op de website van ABSA en stuurt ze door naar het 

ABSA-bestuur. 

 
 
 
 
 
 
 
Asha 

 
3. 

 
Mededelingen ter 
info  
 
 

Voortgang “Kerngroep professionalisering”, fase 2 
Betrokkenheid/rol GMR bij het proces met Monika de Waal 

● Afgelopen maandag is de kerngroep bijeengekomen. Anno is als GMR-afgevaardigde uitgenodigd in de rol van 

toehoorder. Fase 2 is bijna afgerond. Het is nog onduidelijk of er een fase 3 komt.  

Besluit: 
De GMR gaat ermee akkoord dat Anno de contactpersoon naar de kerngroep is. Mocht er een nieuwe fase komen, dan wordt de 
afvaardiging vanuit de GMR opnieuw bekeken. 
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4. 

 
Mededelingen 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mededelingen van de voorzitter m.b.t. voortgang werving en selectie nieuwe directeur-bestuurder 
● De GMR moet instemmen met de voordracht van de nieuwe directeur-bestuurder; 

● M.b.t. de profielschets: 

Vanmiddag was de bijeenkomst met het wervings- en selectiebureau, voorgezeten door Henk Hendriks. 

Doel van deze bijeenkomst is om gezamenlijke input te geven t.b.v. het profiel van de nieuwe directeur-bestuurder. 

Vanuit de GMR waren Anno Pander, Nikki Chadwick en Edward Koldewijn aanwezig. De directieleden vonden het fijn dat 

de GMR betrokken is bij dit proces.  

De opdracht was om na te denken waar een nieuwe directeur-bestuurder aan moet voldoen. Waar zijn we op naar zoek?  

Vanuit de directies is de wens dat er iemand komt die ‘intern’ gericht is en de focus legt op het bouwen aan het fundament 

en het werken aan en behouden van vertrouwen. 

Directies en GMR dachten vanuit verschillende invalshoeken. Uiteindelijk hebben ze elkaar gevonden. 

● Volgende week volgt een profielschets op basis van de input en wordt eveneens een tijdpad afgestemd; 

● M.b.t. de BAC: Edward deelt mee dat de GMR op de hoogte gehouden wordt over het proces. Vanuit de BAC mag geen 

inhoudelijke informatie worden verstrekt. 

 
 

 
5. 

 
(concept) Begroting 
2022 

Bespreken uitgangspunten (conceptbegroting) 2022 
Introductie voorzitter: 

● Binnen de GMR is een “Expertgroep financiën”. Deze is samengesteld uit Marjolein Kampschreur, Manon van der Garde 

en Justin Pilgram(extern financieel adviseur); 

● Voor informatie over de rol van de (G)MR betreffende de begrotingen verwijst de voorzitter naar zijn document van 4 

november jl. 

 
Informatie van de voorzitter betreffende instemmings- adviesrecht m.b.t. (G)MR begrotingen (uit document 4 november jl.): 

● De GMR heeft instemmingsrecht, wanneer er - zoals in het geval van ABSA Scholengroep - een nieuw of voor de eerste 

keer een beleidskader met (nieuwe uitgangspunten) wordt vastgesteld voor het maken van een begroting; 

● Wanneer er uitgangspunten worden gewijzigd en/of het beleidskader wordt aangepast, heeft de GMR ook 

instemmingsrecht; 

● Wanneer er nieuwe gelden vrijkomen, waarover moet worden besloten hoe deze moeten worden ingezet, heeft de 

(P)GMR instemmingsrecht. Wanneer er besloten wordt, dat de scholen hierover zelf mogen beslissen, geldt dit voor de 

(P)MR;  

● De uiteindelijke begroting wordt vervolgens ter kennisgeving aan de GMR geleverd. De GMR kan hier op basis van haar 

initiatiefrecht een toelichting op vragen en gevraagd of ongevraagd advies geven; 

● De MR-en krijgen de schoolbegroting, wanneer deze is vastgesteld. Hierover kunnen ze met de directie van de school in 

gesprek gaan. Zij hebben echter geen instemmingsrecht of adviesrecht.  
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Verslag van Marjolein Kampschreur vanuit de expertgroep financiën m.b.t. de uitgangspunten bij de 

totstandkoming van begrotingen. 

Onderstaande is gebaseerd op de toelichting, die na de vergadering in een e-mail is verwoord aan de directeur-

bestuurder, Trix Derriks door Marjolein Kampschreur namens als kartrekker van de ‘Expertgroep financiën’: 

● Algemeen: Het document is een prima start. Fijn dat er een basisdocument ligt met heldere basisafspraken. Het is 

natuurlijk een groeidocument, op basis waarvan de nieuwe directeur-bestuurder zijn visie kan ontwikkelen. 

● Het zou mooi zijn als volgend jaar relevante (cijfermatige) gegevens nog meer opgenomen kunnen worden in de 

kaderbrief. (Bijvoorbeeld leerlingaantal en consequentie op FTE t.o.v. BFP 21-22 (T=0 effect)). 

 

Besluiten: 

De directeur-bestuurder, Trix Derriks, bespreekt bovengenoemde punten van de GMR in het directieoverleg. 

  

Punten die tijdens de vergadering (09-11-2021) zijn ingebracht: 

● Belangrijk dat we een vaste volgorde opstellen voor de jaarlijkse planning van het opstellen van de begroting - wie doet 

jaarlijks wat en wanneer (het proces); 

● De GMR zou in (de uitgangspunten voor het opstellen van) de begroting ook graag een visie op de besteding van 

middelen willen zien op gebied van risico's. Bijvoorbeeld de basisvoorwaarde dat er genoeg leerkrachten zijn om voor de 

klas staan en er voldoende capaciteit is om eventuele uitval / tekort op te vangen. Welke financiële gevolgen (of mogelijke 

oplossingen) heeft dit voor de begroting? Wat willen/kunnen we eraan doen?; 

● Wat wordt bovenschools gefinancierd en wat niet? En wat zou bovenschools moeten zijn? De GMR spreekt de 

uitdrukkelijke wens uit, dat werkzaamheden en functies e.d. die verricht worden t.b.v. de Stichting (door medewerkers, die 

op een school werkzaam zijn) idealiter opgenomen zouden moeten worden in de bestuursbegroting.); 

● Belangrijk om aan de directeuren te vragen: 

− Is het duidelijk wat er staat en wat vinden zij hiervan?; 

− Is de verdeling tussen scholen en bovenschools goed wat hen betreft. 

  

De financiële commissie heeft al met al positief geadviseerd aan de vergadering. En er is door de GMR dan ook 

ingestemd met ‘Uitgangspunten begroting’ (2022). (N.B. Voorzitter heeft deze instemming na de vergadering schriftelijk 

bevestigd aan bestuur.) 

  

De voorzitter plant een reservedatum voor het geval er een extra GMR-vergadering moet worden gehouden.  

Dit zal dan digitaal plaatsvinden. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Trix 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anno 
 

6. Overstap van one-
tier besturing naar 
een two-tier 
besturing 
 

Overstap one-tier besturing naar two-tier besturing 
Introductie/mededelingen voorzitter: 

● Terugblik: Bij de vorige vergadering heeft de GMR mondeling positief gereageerd op het voorgenomen besluit van het 

schoolbestuur om over te stappen op een “two-tier besturing”. 
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● De GMR heeft m.b.t. het besluit overstap van een “one-tier naar two-tier bestuur géén instemmings- of adviesrecht. 

Omdat het bestuur heeft gevraagd om een advies, neemt de GMR tijdens deze vergadering een besluit. 

 

 
 

 
 
 
 
 

Vragen/opmerkingen m.b.t. voorgenomen besluit overstap van “one-tier naar two-tier besturing”. 
● Op de vraag of de GMR betrokken wordt bij de invulling van de profielen van de leden van de Raad van Toezicht, 

antwoordt de directeur-bestuurder dat de profielen langs de GMR gaan. De directeur-bestuurder geeft aan dat zo mogelijk 

ouders in de RvT komen. Ouders moeten dan passen in het profiel. 

● Voor informatie over de bevoegdheden van de GMR betreffende dit onderwerp verwijst de voorzitter naar zijn document 

van 4 november jl. 

 

Besluiten/afspraken:  
● De GMR geeft een positief advies op het voorgenomen besluit van het bestuur. 

● De voorzitter ondertekent het document van het bestuur waarin om een advies wordt gevraagd. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anno 

 
7. 

 
Onderwijs en 
Kwaliteit/ 
Kwaliteitsoverzicht 

Voor dit onderwerp is Chantal Aarden, kwaliteitsmedewerker ABSA, digitaal aanwezig.    
 
Kennismaken met Chantal Aarden 
Chantal vertelt dat zij veel ervaring heeft in het onderwijs, onder andere als: leerkracht, intern begeleider, medewerkster Lokaal 
PO, medewerkster Samenwerkingsverbanden Noord- Kennemerland en Zuid-Kennemerland. 
Een vergelijkbare functie als nu bij ABSA heeft zij ook bij het primair onderwijs in Den Haag. 
Zij richt zich in eerste instantie op de onderwijskwaliteit/ leeropbrengsten van de ABSA-scholen.  
 
Presentatie “Concept-bestuursrapportage 20-21” 

● Chantal geeft een toelichting bij de powerpoint over de leeropbrengsten van de scholen. Alle scholen hebben op 

voldoende niveau of hoger gepresteerd. 

● De nieuwe leerlingweging en de implicaties voor de scholen worden toegelicht (zie uitleg verder in dit verslag). 

● Het NRO, nationaal regieorgaan onderwijs, stuurt jaarlijks een rapportage van de resultaten, onlangs die voor 2020. Deze 

rapportage is met de directies en ib’ers gedeeld. Chantal heeft in haar bestuursrapportage gebruik gemaakt van dit 

rapport. De schoolresultaten kunnen naast die van een vergelijkbare school en naast het landelijke gemiddelde worden 

gelegd. 

● Chantal heeft de gegevens met de intern begeleiders besproken en geanalyseerd. Eventuele aanpassingen in het 

onderwijsaanbod worden afgestemd op de onderwijsbehoeften van de leerlingen. 

● Een aantal gegevens ontbreekt nog en moet handmatig worden berekend vanwege een nieuwe waarderingssystematiek. 

Zodra deze gegevens zijn uitgewerkt, worden ze gedeeld met de intern begeleiders, de directies en het bestuur. 

Vervolgens met de GMR. 

● De GMR-leden krijgen binnenkort de ppt toegestuurd. Actie Asha 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Asha 
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Betekenis van de aanscherping ‘Toezicht op kwaliteit’ vanuit het resultaten model van de inspectie van het onderwijs. 
Met ingang van het schooljaar 2020/2021 kijkt de inspectie op een nieuwe manier naar de leerlingresultaten. Er wordt bekeken 
welke referentieniveaus de leerlingen beheersen. Daarbij wordt gebruik gemaakt van een nieuwe maat om rekening te houden 
met de leerlingenpopulatie van een school: de schoolweging. 
Het onderwijsresultatenmodel is niet alleen een instrument voor de inspectie om te beoordelen of scholen voldoende resultaten 
halen. Het geeft scholen en besturen ook de gelegenheid om te kijken of ze resultaten behalen die ze mogen verwachten. Daarbij 
kunnen zij zich vergelijken met scholen met een vergelijkbare leerlingenpopulatie.  
 
Vragen en opmerkingen: 

● Antwoord op de vraag of de resultaten van de leeropbrengsten openbaar zijn: De eindresultaten van groep 8 wel, de 

tussenresultaten niet. Ook de resultaten van de oudertevredenheidsonderzoeken zijn openbaar; 

● Op de vraag of de resultaten van leerlingen in het VO conform de schooladviezen zijn, antwoordt Chantal dat ze bij alle 

scholen conform de verwachting presteren. Dit betreft leerlingen die vier jaar geleden zijn uitgestroomd; 

● Het valt een GMR-lid op dat de benadering van de leeropbrengsten erg cijfermatig is. Chantal antwoordt dat de scholen 

ook de sociaal-emotionele ontwikkeling van de leerlingen goed monitoren en aandacht hebben voor de individuele 

leerling. Deze gegevens maken nu geen deel uit van de “concept-bestuursrapportage” maar zijn zeker zo belangrijk. Ze 

worden gebruikt om het onderwijs af te stemmen op de onderwijsbehoeften van de leerlingen; 

● Een van de MR-leden merkt op dat dit objectieve meetinstrument de kansengelijkheid onder de leerlingen bevordert; 

● Antwoord op de vraag of de bestuursrapportage ook zichtbaar maakt dat resultaten van leerlingen met een specifieke 

onderwijsbehoefte de cijfers beïnvloeden: Dit is niet zichtbaar, het gaat om gemiddelden. De rapportage moet gezien 

worden als een middel om de kwaliteit van het onderwijsaanbod te evalueren en vervolgens, daar waar nodig, aan te 

passen; 

● De directeur-bestuurder meldt dat er bij het overleg van de intern begeleiders veel animo is om met elkaar aan de 

kwaliteit van het onderwijs te werken en ideeën uit te wisselen; 

● Op de vraag aan Chantal hoe zij de samenwerking met de ABSA-scholen ervaart, antwoordt zij dat ze een grote 

betrokkenheid voelt bij de intern begeleiders en de samenwerking als prettig ervaart. 

 

Tot slot bedankt de voorzitter Chantal voor de presentatie en heldere uitleg. 

 
8. 

 
W.v.t.t.k./ Rondvraag 
 
 
 
 
 

Rondvraag: 
● Suzanne de Bakker (ouder Het Gein) vraagt of de vragenlijst ‘Scholen met succes’ weer uitgezet gaat worden. Trix 

antwoordt dat dit onderwerp deze week in het directieoverleg wordt besproken en dat dat zeker het plan is. We 

onderzoeken of we op een andere vragenlijst overgaan. Als daar een besluit over genomen is gaan we over tot het 

uitzetten van de vragen. 

● Janneke Zetzema (leerkracht Piet Hein): “Vanuit OCW is besloten dat scholen vanaf 2030 alleen stagiaires mogen 

begeleiden als zij zich registreren als opleidingsschool.” Janneke benadrukt dat het belangrijk is om hierover nu alvast na 

te denken; 
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● Marjolein Kampschreur meldt dat de MR van De Zevensprong een “werkgroep duurzaamheid” is gestart. Zij informeert of 

andere scholen hier ervaring mee hebben. Volgens de directeur-bestuurder wordt er momenteel niet actief ingezet op 

duurzaamheid binnen ABSA. Wellicht is dit iets voor de toekomst vanwege het grote belang van dit onderwerp; 

● De voorzitter, Anno Pander, bedankt Francis Engels voor haar inzet als tijdelijk notulist en wenst haar veel succes. 

 
De voorzitter dankt iedereen voor de aanwezigheid en de inspanning en sluit de vergadering.     
 

 
 


